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        GRADSKO VIJEĆE 
        GRADA BUZETA 
 
 

Predmet: Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika 
Grada Buzeta za razdoblje lipanj – prosinac 2021. godine  
               - na prihvaćanje, upućuje se 
 
 

U skladu s odredbama članka 35 b. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi (NN 33/01, 60/01, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 36/09, 150/11, 144/12, 
19/13, 137/15, 123/17, 98/19, 144/20) te članka 35. Statuta Grada Buzeta („Službene 
novine Grada Buzeta“, broj 2/21.i 10/21), gradonačelnik je u obvezi dva puta godišnje 
podnijeti Izvješće o radu Gradskom vijeću Grada Buzeta. 

Gradonačelnik Damir Kajin izabran je na lokalnim izborima održanim dana 30. 
svibnja 2022. godine u drugom krugu glasovanja, a na dužnost je stupio dana 8. lipnja 
2021. godine. Dužnost Gradonačelnika Grada Buzeta obavlja volonterski te sukladno 
zakonskim propisima nema više profesionalnog zamjenika. 

Izvješće se odnosi na razdoblje od 8. lipnja 2021. godine (od dana stupanja na 
dužnost) do 31. prosinca 2021.godine, a isto podnosi gradonačelnik Grada Buzeta 
Damir Kajin. 

  S obzirom na statutarnu i zakonsku obvezu, ovo izvješće izrađeno je za 
razdoblje između 8. lipnja - 31. prosinca 2021. godine te se dostavlja Gradskom vijeću 
na razmatranje i prihvaćanje prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu 
gradonačelnika Grada Buzeta za razdoblje lipanj – prosinac 2021. godine. 

Za obrazloženje predmetnog Zaključka i predmetnog Izvješća te za davanje 
odgovora na sjednici Gradskog vijeća zadužuje se Damir Kajin, gradonačelnik Grada 
Buzeta.   
 

          GRADONAČELNIK 
                 Damir Kajin, v.r. 

 

 
 
 
 



Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/21 i 10/21), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana _________  . 
godine donijelo 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika Grada Buzeta  

za razdoblje lipanj – prosinac 2021. godine 
 
 

Članak 1. 
 

 Gradsko vijeće Grada Buzeta prihvaća Izvješće o radu gradonačelnika 
Grada Buzeta za razdoblje lipanj – prosinac 2021. godine. 
 Izvješće iz stavka 1. ovog članka prilog je ovom Zaključku. 
  
 

Članak 2. 
 

 Ovaj zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 
 
KLASA:  
URBROJ:  
Buzet,  
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA 

 
 
  PREDSJEDNIK 

      Davor Prodan 
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IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA BUZETA 

8. lipnja 2021. - 31. prosinca 2021. godine 

 

 Ne znajući da će i 2021. godinu obilježiti corona, a kamoli 2022. rat u Ukrajini, 

znao sam ili ćemo 2021. u prvih 6. mjeseci „posložiti“ 2022. i 2023. ili se u Buzetu 

neće dogoditi ništa vrijedno spomena.  

Čime sam se rukovodio i što je bilo  mojih deset načela, premisa.  

1. Građani Buzeta moraju biti svjesni da razvoj Grada isključivo ovisi od novca iz 

državnog proračuna, EU fondova ili nove poduzetničke klime koja će potaknuti 

investicije u Gradu Buzetu. Mi kao Grad, novca nemamo za ozbiljnije 

financijske zahvate. Stoga nam je primarno bilo /bilo mi je/, stabilizirati 

Proračun Grada u 2021. (u 2022. prenijeli smo 5,460.186,00 mil. kuna) te 

učiniti samoodrživim proračun u 2022. godini.  

2. Da bi to mogli trebalo je potraživanja Grada prema poslovnim subjektima do 

31.12. smanjiti ( uspjeli smo za 44 % što nije pošlo za rukom nikome u Istri ili 

Hrvatskoj), a sve s ciljem da Grad bude samoodrživ. To treba zahvaliti 

premijeru Plenkoviću i ministru Mariću, HBOR-u koji su sa izdašnom 

financijskom injekcijom pripomogli CIMOS-u, a indirektno na njih i 

nadovezanim društvima. To je utjecalo na likvidnost Grada i gradskih 

komunalnih tvrtki, ali i onih u privatnom vlasništvu. 

3. Briga o poslovnim subjektima našeg Grada primarni mi je interes. Mi živimo od 

doprinosa, poreza, prireza… prije svega onih koji su zaposleni u tim tvrtkama.  

Izašli smo u susret svima. Od Cimosa do Akrapovića, do onih koji su preuzeli 

Genetski centar, a koji  bi se možda  mogao pokrenuti ove 2022. godine nakon 

trideset godina propadanja i „raspačavanja“. Sustavnim, ciljanim izmjenama 

prostorno planske dokumentacije pomaže se investitorima, od Cimosa pa 

nadalje. Od 08.06. 2021. „otvorena“ je obnovljena nova Erste Banka, 

(Udrugama je banka donirala na Dan Grada 30.000,00 kn, OTP za studentske 

stipendije 15.000,00 kn), novu halu izgradio je Podreka Denis, Istarske ceste, 

halu gradi Akrapović, a uvjeren sam da će 2022. godine u zoni Mala Huba 

započeti gradnja  barem 2  nove hale. Cilj je istu popuniti  do kraja mandata. 

To sam i obećao, a uskoro krećemo sa izgradnjom odvodnje (pred 30 dana 

dodijeljeno nam je cca. 500 000,00 kn). Međutim rat u Ukrajini i divljanje cijena 

tjera investitore na oprez. 

4. Razumljivo je da je u prvih 6. mjeseci svima nama bila zadana datost u 

proračunskim sredstvima. Uspjelo se vlastitim novcima: 

- dovršiti palaču Verzi ( blizu 2  mil. kuna u mom mandatu) 

- pripremiti dogradnju Doma umirovljenika, gdje kamata iznosi 0,66 % ( 

najniža u HR koju je neka J.S. povukla  od neke komercijalne banke) 

- izvesti djelomičnu sanaciju ceste za Hum (Grad je platio 150.000,00 kn, 

investicija je stajala 840.000,00 kn) 
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- Niz malih zahvata, ali bit je da realnim proračunom od 40 mil. kuna, bez 

sredstava sa strane mi možemo samo „vegetirati“. Zato je bilo nužno Buzet 

učiniti vidljivim na političkoj karti Hrvatske. To znači da smo dogovorili: 

- Zaobilaznicu (ugovori su potpisani )  

- Riječka ulica (projekti će biti gotovi do sredine lipnja). Riječ je o izuzetno 

složenom projektu jer treba riješiti odvodnju, vodu, struju, kružni tok,…  

- Modernizacija ceste Istarske toplice – Antenal (očito će pričekati „bolja“ 

vremena) 

- POS-ovi stanovi (kandidirali smo ih 16)  

- Obnova 1100 rasvjetnih mjesta  

- Niz (obiteljskih zgrada), trebalo bi biti energetski obnovljeno (11 od 19 

prijavljenih) 

- Opremanje sportskih terena krenut će 

- Energetsku obnovu javnih ustanova, 

- Parking: ispod Šotojorti /Stari grad/ kroz projekt aglomeracije. 

5. Uvijek mi je interes bio i biti će na gospodarskim sadržajima. Mi moramo Grad 

otvoriti svima koji ovdje žele ulagati. Istina, do danas nije mi uspjelo „otvoriti“ 

granični prijelaz Požane – Sočerga,   iako sam razgovarao sa svima 

nadležnima u Sloveniji, od predsjednika Pahora, Kučana (koji mi je pred 30 

dana rekao: pričekaj još dva mjeseca) do slovenskog ministra infrastrukture, a 

uspio sam i na samu granicu dovesti i slovenskog ministra unutarnjih poslova. 

Zapinje na njihovom mjesnom odboru. Nevjerojatno, ali tako je. No, granicu 

ćemo otvoriti. Za kamione koji prevoze teret teži od 7,5 tona. 

6. Imamo korektnu suradnju s nadležnim konzervatorskim odjelom. Slažu se 

stvari u Starom gradu: izmještanje prometa, (izrađuje se projekt parkinga) 

gradnja novog rezervoara, rješavanje odvodnje od Sv. Jurja do Velih vratiju. 

Investicija je 10 mil. kuna. Stupilo se u kontakt s ministrom pravosuđa o 

ustupanju dijela zgrade suda/ katastra, župa je prijavila na natječaj sanaciju 

krovišta crkve Uznesenja Blažene Djevice Marije, u 5. mjesecu 2022. pokreće 

se obnova svoda i restauratorski radovi u  apsidi crkve  u Roču, obnavljaju se 

orgulje, gradi se kapelica bez i jedne proračunske kune, (za nazočnost 50 

vjernika) u Roču.  

7. Grad ima niz sudskih sporova koji se vuku desetljećima. Energetska obnova 

nam ovisi o tome kako ćemo okončati spor s Geoprojektom. Predlažem , a i 

DORH,  tj. nadležni sud, predlaže nagodbu, da zamjenom nekretnina 

kamenolom Kuk – Sport blok, okončamo apsurdan nepotreban i za Grad 

riskantan spor jer nam baš ništa ne ide u prilog.  

8. Vanproračunski korisnici u vrijeme pandemije, sada ukrajinske krize posluju 

relativno  stabilno. Park je nabavio novi kamion, izveo 46 grobna mjesta u 

Buzetu, 20 na Vrhu, popravio zid u Marčanegli, riješio rasvjetu grada, nabavio 

klupice. Za nogomet smo 2021. potrošili 36% više vode nego 2018. godine. 

Park postiže najbolje rezultate u razvrstavanju otpada u Istri ( 5. u HR).  

POU: 2021. organizirali su najviše turističko kulturnih sadržaja u Istri.  

Nastojat ćemo obnoviti vozni park vatrogasaca.  

Uz 237.956,64 kn, za nogomet smo nedavno osigurali dodatnih 11.000,00 kn. 

Toliko ćemo cca. dodatno i za vodu, ali prema podacima Istarskog vodovoda. 
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Zanimljivo je usporediti potrošnju vode:  

BUZET   OPRTALJ-MOTOVUN  PAZIN 

2019. - 25.809,14 kn 222,17 kn    30.064,77 kn 

2020. – 18.014.53 kn  152,84 kn     23.932,92 kn 

2021. – 25.280,92 kn 838,45 kn    19.719,24 kn  

 

Prema podacima Park-a 2021. godine potrošeno je za zalijevanje igrališta 

4547 kubika vode, tj. 1690 m3 više nego 2018. tj. 32.000,00 kn. ?? 

Projektira se vodovod za naselje Sv. Ivan i Čelu. Gradnja bi trebala krenuti 

2023. godine. Rezervoar ispod Šotojorta/Buzet je isprojektiran. Otkupljuje se 

zemljište. Projektira se parking na istom. 

Obnovljena su gotovo sva dječja igrališta ( 16 od 18), a ove godine  sagradit  

će se još jedno u Sv. Duhu (129.190,00 kn) plaća Grad, cijena iznosi 

280.000,00 kn. 

Saniran je zid dužine 33,5 m u Marčanegli ( mjesno groblje Sv. Petar), 

nabavljene su nove klupice i stolovi razmještene po Buzeštini, (30.600,00 kn), 

obnovljena je  dekorativna rasvjeta starogradske jezgre, zvonik u Roču, ove 

godine ide izgradnja 26 grobnih okvira (temelja) na groblju Vrh, izgradnja 

oborinske odvodnje groblja i kaskadnog zida za daljnju izgradnju temelja, u 

tijeku je  izgradnja 46 grobnih okvira na novom groblju Buzet.  

Upravo kreće izgradnja odvodnog kanala Buzet – Sv. Martin… 

Pomoglo se u srpnju Istarskom vodovodu da mu se ne ugrozi likvidnost… 

 

9. Turistička godina bila je dobra, u dolaznim noćenjima, a da nam se nije 

dogodio rat u Ukrajini 2022. bila bi na razini 2019. godine. Možda bude i bolja, 

ne znam. 

Zasada idemo u obnovu penjalšta  Raspadalica. Moramo obnoviti stazu „7 

slapova“, ali to je ulaganje u „tuđe“ ( sve nekretnine su u privatnom vlasništvu). 

10. Corona, potres na Baniji, danas rat u Ukrajini i izbjeglička kriza, (trošak  koji će 

se vezati uz proračun obvezuje na solidarnost i brigu o onima koji će narednih 

godina biti naši sugrađani. „Slava Ukrajini“. Uspjeli smo korigirati plaće ( ne 

mislim da su iste u javnom „servisima“ danas privilegirane ), ali pošlo nam je to 

za rukom nakon 10-11 godina stagniranja istih.  

 

Buzet se može graditi u zajedništvu. Da prihvatimo  nužnost, da nema zapreke 

investicijama: trgovački lanci,(investicija u jednog cca. 50  mil. kuna)  Genetski 

centar, Cimos, industrijske zone, itd.  

Rukovodim se politikom javnih i komunalnih usluga, na način da one budu najniže u 

Istri, ( npr. ekonomska cijena Dječjeg vrtića u Buzetu je 3.030,00 kn  za mjesec 

veljaču 2022. godine), a ona će i dalje rasti ( struja, voda, hrana…) dok roditelji 

plaćaju 570,00 kn, tj. 590,00 kn za jaslice, koje su još skuplje, znači, iz proračuna 

svako dijete biva praćeno sa cca. 2.500,00 kn.  

Svakog korisnika Doma umirovljenika proračun prati sa cca. 3.500,00 kn.  

Isto je sa svim ostalim uslugama u Gradu, marende, pomoć u kuću, dopunska 

nastava, … pripomoći.  
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Zahvaljujući statusu brdsko-planinskog područja, kada se u Grad „slijevalo“ od 11 do 

13 mili. kuna, pa se gradio „nadstandard“ kojeg će biti teško pratiti, jer na tom osnovu 

Grad je 2021. godine uprihodovao 1,5 mil. kuna, 2022. svega 750.000,00 kn, a od 

2023. g. to će biti „0“ kn.  

S druge strane stvaraju se nove obveze, od plaća, troškova kredita, vrtića, doma 

umirovljenika itd., a jedina ušteda je na plaći gradonačelnika (vidi prilog) i činjenici da 

nemamo dogradonačelnicu/ka.  

I u kulturi Buzet je 2021. godine imao (usprkos Coroni- Covidu), 30 sadržaja na 

kojima se ne mogu pohvaliti ni najbogatiji  istarski gradovi, a centralni je događaj bila 

naša Subotina po starinski,  ili kako smo je nazvali „Subotina po koroni“. Želim 

spomenuti 40 godina auto utrka u Buzetu, formula driver itd. .  

 

I konačno: Buzet je ponovno vidljiv na „društvenoj “ karti Hrvatske.  

 

Dio mog „itinerera“ bez razgovora s premijerom, ministrima, predsjednikom države ili 

predsjednicima, premijerima, ministrima susjednih država… 

14.06.2021. / 08,00 cijena vrtića 

Pučko otvoreno učilište 

Cimos/dospjele obveze 

Nema komunalne naknade za groblja 

Dom za starije, 50 korisnika 

70 pomoć u kući/ 30 kuna 

Dogradnja doma.. 

Plzet, upravlja sa 3000 mč 

Versi 

Fasade 

Vatrogasci, 19 zaposlenih, 17+1+1 ( zaposleni, voditelj, spremačica) ne 

isplaćuje se otpremnina ( bruto=119.000,00 kn) 

 

Turistička zajednica 

Vrtić ( cca. cijena „tada“ 2.100,00 kn uplaćuje Grad 

To je jedan moj dan. Nisam sve naveo, ali to je prvi kojeg bilježim. 

Obnova spomenika. Sedam smo ih obnovili 

Potkrovlje „bitega Ježić“ 

14.06. nogomet  

Prvi put se pojavljuje podatak o 300-400  m3 vode, koja je samo tako istekla u 

odvod zbog nečijeg nemara.  

Djece 80 

Seniori 25-30 

Veterani 15 

Mjera 741: aplicirati: umjetna trava 

        Reflektori 

                                      50x40 m 

Nazvati: Šukera/Kustića 
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Nives, Iris, Zvjezdana: Plaće, nema osiguranih sredstava za plaće. Hitno 

osigurati zbog likvidnosti 3.000.000,00 kn. Rekoh prenijeli smo u 2022. g. 

5.460 mil. kuna 

2009./svima se smanjila plaća za 6% 

2010. /Zvjezdana ima za 48% manju plaću 

Treba nam za plaće 700.000, 00 kn. U konačnici ispalo je 798. 000,00 kn 

To je jedan dio dana. 

 

Ponavljam, mi kao Grad, bez pomoći sa strane teško da možemo funkcionirati. Istina, 

mi smo za razliku od nekih susjednih općina ,…, samodostatni, ali bit je, ili će se 

dovesti kapital sa strane ili Buzet neće egzistirati. Ili ćemo potaknuti domaće 

investicije ili će Grad stagnirati.  

Pred nama je ozbiljno iskušenje. Corona. Rat u Ukrajini. Dolazak izbjeglica. Treba ih 

smjestiti. Treba ih nahraniti. Treba djeci školu organizirati. Trebati će vrtić osigurati, a 

svako dijete Grad će pratiti sa 2.500,00 kn, a od kraja 2022. vjerojatno sa 3.000,00 

kn.  

 

16.06.2021. SAMOIZOLACIJA 

Elena, Nives, Tanja, Vedrana, Silvana, Ervina, Jasmina, Gordana, Kajin  

Radi se. Nismo uspjeli prijaviti Vrsar na program „regionalne izvrsnosti“. To će 

se učiniti 2022. kroz NPO. 

U 10 dana ni ne možete. 

Otvara se projekt: energetske obnove . 

Privatne kuće. 10-ak će dobiti sredstva od države. Hoće. Dobilo ih je 11. 

20.06.2021. u Tombasinu se utopila jedna osoba. Javlja Denis Prodan 

zapovjednik vatrogasaca.  

21.06.2021. Dom Vrsar 

Jadranka, Kozlevac, dao suglasnost za priključak (protupožarna suglasnost) 

23.06. Davor Šuker, Marijan Kustić, nazvat Božinovića, otvaranje Požana, 

Robert Kovačić ( dva zavoja u Kubedu problem)  

Božo Dimnik, Kučan, gradonačelnik Kopra, Butković… 

Ponedjeljak Butković, Škorić/HR ceste 

Tako izgledaju moji dani. 

Evo 24.06.2021. piše, Sv. Martin: trotoar 

Kružni tok – kapelica/ ovih dana ide(sada  se gradi, preko 1.5 mil kuna) 

Idemo u izgradnju odvodnog kanala od rotora do Svetog Martina 

Treba se otvorit natječaj za zaobilaznicu (posao dobili G.P. Krk i Expert 

gradnja) 

29.06. Dom umirovljenika, kompletan troškovnik =19.147 mil. kuna 

Ovako izgleda svaki moj dan 

Sve imam zapisano. 

Sve se vidi. 

Sve je provjerljivo. 

 

Nitko u Hrvatskoj/Istri u 7-8 mjeseci nije primio više ljudi, nitko nije održao više 

sastanaka od mene. 
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Malo koji grad je stabilniji od Buzeta. A izazovi su. Buzet je „sezonski“ grad: 

Vodovod, Pivovara, turizam… 

Auto industrija je pred ozbiljnim izazovom. 

Proračun će biti stabilan.  

Mi ćemo u  godinu dana morati zbrinuti stotinjak ljudi iz Ukrajine. To će biti ozbiljan 

teret za Grad. Dopunska nastava, vrtić…, treba ljudima pronaći posao, smještaj  kao 

što Ročanima treba obnoviti kapelicu (grad u tome neće sudjelovati, ali ćemo to 

riješiti ) i omogućiti mještanima Roča da dok traje obnove crkve imaju prostorije gdje 

će moći vršiti vjerske obrede.  

 

Prijevoz u Osnovnu školu, 05.07.2021. iznosi 3.973.000,00 kuna. 

Nabavili smo u 9. mjesecu školski autobus 

06.07. treba regres za 2020. Riješili.  

Plaće u Gradskoj upravi 6. odostraga/ vrtić, sredina/ Dom umirovljenika 

sredina/ vatrogasci najniže u Istri. Sveučilište, O.K. visoki. Govorim o 

primanjima. 

06.07. javni poziv bankama za Dom umirovljenika… 

I svakog dana još barem 10 poziva. 

Pitajte, odgovoriti ću vam. 

08.07. otvaramo Cimos. Rješava ga Marić, ministar financija. Prva faza. 

09.07. Kozlevac, vatrogasci, Vrsar 

Aglomeracija 

Početak 2024. Kada započeti? Koliko košta? Što dobivamo? 

Plan oporavka i obnove. 

2250 kućanstava 

60 km vodovodnog sustava 

1600 priključaka 

Gubici vode 20% 

99,8% pokriveni vodom 

Vodosprema Fontana/ treba nova odvodnja/treba 30 km, kritičnih 8 km 

75% priključeno 

13 km spaja se na uređaj za pročišćavanje 

Treba nam 4 nova uređaja 

Cijena = 131 mil. kn 

EU 70% 

Hrvatske vode  25% 

Grad Buzet 8 mil. kuna. Kako? … Opisujem jedan dan iz svog rokovnika 

Ove proračunske godine (2022.) osigurali smo preko 1 mil. kuna za izradu projektne 

dokumentacije, ( energetska obnova dvorane…) ali predlažem da se između ostalog 

krene u izradu projekta za Dom u Vrsaru, da ga možemo kandidirati. Atletsku stazu, 

itd.  

2022. godine moramo, a Grad Buzet dodjeljuje 119 stipendija, (dvije financira OTP 

banka, neću reći zahvaljujući meni), studente angažirati da tokom ljetnih praznika 7-8 

dana pridonesu Buzetu kao „otvorenom gradu“. Da „rade“ u muzeju u Starom gradu, 

na parkiralištu u Roču, možda naplaćuju parking ispred Istarskog vodovoda, 

Pivovare, Vatrogasaca, pješacima koji posjećuju stazu „7 slapova“…   
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Bez obzira na „najsušniju“ sezonu od kada se mjere padaline, sezona 2022. biti će 

bez nestašice. 

Još 2021. (gradonačelnik Grada Buzeta je pred. Skupštine Istarskog vodovoda)  

počelo se sa punjenjem akumulacije Butoniga. Inače izdašnost u ožujku 2022. svih 

izvorišta izgledala je ovako:  

- Gradole ( Vižinada) 1700 l/s, Sv. Ivan ( Buzet 400l/s), Butoniga 1000 l/s 

-  Bulaž (Oprtalj oko 500 l/s)  

RAZDJEL – 300 

UPRAVNI ODJEL ZA FINANCIJE I GOSPODARSTVO 

REKAPITULACIJA ISPLAĆENIH POTPORA ZA PODUZETNIŠTVO I 

POLJOPRIVREDU (1.1.2021. – 31.12.2021.) 

PODUZETNIŠTVO  

Grad Buzet u cilju poticanja razvoja poduzetništva osigurao je u Proračunu Grada 

Buzeta za 2021. godinu financijska sredstva u vidu nepovratnih potpora za poticanje 

razvoja poduzetništva u visini od 355.000,00 kuna,  razdjel 3. Upravni odjel za 

financije i gospodarstvo, pozicije R316, R316B, konto 3522, Subvencije trgovačkim 

društvima izvan javnog sektora,  pozicije R020, konto 3523, Subvencije obrtnicima te 

pozicije R1045, konto 3512, Subvencije poduzetnicima izvan javnog sektora – 

Poduzetnik IŽ 2020. 

U tablici su prikazane isplaćene subvencije po vrstama potpora: 

Red.br Mjera Iznos 

1. Potpore za novo zapošljavanje i samozapošljavanje 95.909,10 

2. 
Potpore poduzetnicima - početnicima koji prvi put 

otvaraju obrt ili trgovačko društvo 
43.363,13 

3. Kapitalna potpora za povećanje konkurentnosti 146.305,12 

4.  
Subvencija kamata za kreditnu liniju „Poduzetnik 

Istarska županija 2020“ 
49.811,16 

U k u p n o 335.388,51 

 

U razdoblju od 1. siječnja 2021. godine do 31. prosinca 2021. godine isplaćeno je 

sveukupno  335.388,51 kune poticaja za poduzetništvo. Prema Programu poticanja 

poduzetništva u 2021. godini dodijeljen je iznos od 117.688,33 kune odnosi na 

trgovačka društva, a 167.889,02 kune na obrtnike. Iznos od 49.811,16 se odnosi na 

mjeru subvencija kamata za kreditnu liniju „Poduzetnik Istarska županija 2020. 

godine. 

Mjeru potpore poduzetnicima - početnicima koji prvi put otvaraju obrt ili trgovačko 

društvo koristila su četiri (4) obrta, a mjeru potpora za novo zapošljavanje i 
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samozapošljavanje koristilo je dvanaest (12) poduzetnika, za što je sveukupno 

izdvojeno 139.272,23 kuna iz Proračuna Grada. 

Mjeru Kapitalna potpora za povećanje konkurentnosti koristilo je osamnaest (18) 

subjekata, a mjera se odnosi na nabavku jednog komada alata ili opreme za 

obavljanje osnovne djelatnosti, odnosno jednog stroja s potrebnim dodacima i 

priključcima. Isplaćeno je 146.305,12 kuna potpore. 

Mjeru subvencije kamata za kreditnu liniju „Poduzetnik Istarska županija 2020“ koristi 

osamnaest (18) subjekata, za što je sukladno otplatnom planu koji uključuje 

diskontirane tokove izdvojeno 49.811,51 kune iz Proračuna Grada. 

 

POLJOPRIVREDA 

Za provedbu mjera poticanja poljoprivrede početkom godine planirana su sredstva u 

visini od 65.000,00 kuna, razdjel 03. Upravni odjel za financije i gospodarstvo, 

pozicija R317, konto 3523, Subvencije poljoprivrednicima. 

U drugoj polovici godine pristiglo je veći broj zahtjeva za dodjelu subvencija u 

poljoprivredi stoga su neutrošena sredstva iz Programa poticanja poduzetništva 

prebačena za dodjelu subvencija u poljoprivredi za 2021. godinu do potrebnog 

iznosa prikazanog u tablici ispod. 

U tablici su prikazane isplaćene subvencije po vrstama potpora: 

Red.br Mjera Iznos 

1. 
Premije osiguranja biljne i stočarske proizvodnje, plastenika 

i staklenika 
3.953,05 kn 

2. Sufinanciranje nabave sadnog materijala 16.130,44 kn 

3. 
Edukacija i stručno osposobljavanje za rad na 

poljoprivrednom gospodarstvu 
1.100,00 kn 

4. Nabava poljoprivredne mehanizacije i opreme 54.344,59 

5. 

Subvencija troškova stručnog nadzora i sustava 

ocjenjivanja sukladnosti u ekološkoj i integriranoj 

proizvodnji 

4.487,25 

6. Sufinanciranje troškova zaštite nasada i stoke od divljači 87,80 

U k u p n o 80.103,13 

 

U razdoblju od 1. siječnja 2021. godine do 31. prosinca 2021. isplaćeno je 80.103,13 

kune poticaja za poljoprivredu. 
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Devet (9) je OPG-ova koristilo poticaje koji se odnose na mjeru premije osiguranja 

biljne i stočarske proizvodnje, plastenika i staklenika, za što je isplaćeno 3.953,05 

kuna. 

Poticaje za mjeru sufinanciranje nabave sadnog materijala koristilo je osam (9) OPG-

ova, za što se iz proračuna isplatio iznos od 16.130,44 kune. 

Osam (8) je OPG-ova koristilo mjeru koja se odnosi na edukaciju i stručno 

osposobljavanje za rad na poljoprivrednom gospodarstvu u iznosu od 1.100,00 kuna. 

Poticaje za mjeru nabava poljoprivredne mehanizacije i opreme koristila su tri (7) 
OPG-ova, za što se iz proračuna isplatio iznos od 54.344,59 kuna. 
 
Dva (2) je OPG-ova koristili poticaje koji se odnose na mjeru stručnog nadzora i 
sustava ocjenjivanja sukladnosti u ekološkoj i integriranoj proizvodnji u iznosu od 
4.487,25 kune. 
 
Poticaje za mjeru sufinanciranje troškova zaštite nasada i stoke od divljači koristio je 
jedan (1) OPG, za što se iz proračuna isplatio iznos od 87,80 kuna. 
 

Nakon 31. 3. 2022. godine, po završetku izvještaja dodajem do čega su aktivnosti iz 

2021. dovele, da rezimiram. 

Koje su investicije u tijeku, potpisane, realizirane:  

- Šetnica CIB – kapelica Sv. Martin, cca 2 mil. kuna 

- Dom umirovljenika, cca. 25 mil. kuna (gradi se) 

- Zamjena rasvjetnih tijela (3,5 mil. kuna, novac osiguran, nema „fiskalnog“  

opterećenja Grad 

- Cesta za Hum 840.000,00 kn 

- Cesta Škuljari 550.000,00 kn 

- Verzi cca 2 mil. kuna 

- Crkva Sv. Bartola Roč, 350.000,00 kn + 180.000,00 + 50.000,00 kn 

- Kapelica/orgulje Roč ( donacija dobrih ljudi) 

- Sv. Juraj, 300.000,00 kn + 20.000,00 županija + 10.000,00 Grad  

- Raspadalica, 70.000,00 kn + voda za, cijenu po troškovniku za sada nemamo 

- Fontana na trgu Fontana ( I. Vodovod)  

- Projekt: vodovoda, Sv. Ivan, Čela… 

- Fasada Mali Mlun ( otvorenje pred 7 dana) 

- Potpisani ugovori za struju koju plaćamo po cijeni iz 2021. (od 2023. može 

rasti za 200% - 300%)ako ne pristupimo uštedama  

- Krunica na Baštionu izvedena, radi se zid ispod Vatrogasnog doma u Buzetu 

- 19.05. potpisan je ugovor o „buzetskoj“ zaobilaznici 

- Projektira se  Riječka ulica ( 10 mil. kuna) Sredina 6. mjeseca 

- Prijavili 6 fotonapona i 2 škole, vrtić, Dom umirovljenika, Vatrogasni dom, Park 

- od 19 obiteljskih zgrada, pozitivno je riješeno njih 11 ( u Buzet dolazi 1 milij. 

kuna)  
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- višestambene zgrade? Kandidirali 9 ulaza, zbog najbržeg prsta, prošlo je 236 

projekta. Mi nismo bili u tome. Natječaj je otvoren u  09.00.00.00 okončan je u 

09.00.01,145 . Nismo ušli zbog nekoliko sekundi. 

- POS stanovi ( 16x 1350 €  za  1070 m2 = cca. 1.5 mil € - Ide 

- Izvelo se cca. 70 grobnih mjesta, obnovilo zidove uz groblje,…) 

- Uredili smo 6-7 partizanskih spomenika 

- Idemo u uređenje šetnice sa investicijama Hrvatskih voda u Krbavčićima, 

Confima… 

- Od Hrvatskih voda dobili smo 480.000,00 kn za zonu Mala Huba 

- Obnovili vanjsku dekorativnu rasvjetu u Roču i Buzetu 

- Radimo na energetskoj obnovi dvorane 

- Nabavili dva vozila u Park-u ( 2 mil. kuna)  

- Nabavili kombi za Osnovnu školu 250.000,00 kn  

- Ići će obnova fasade policije 

- Stupiti ćemo u posjed „cestarske kućice“, u tijeku je z.k. ubilježba) 

- Samo za horizontalnu signalizaciju platili smo 102.000,00 kn  

- Gradi se 22 km cjevovoda za RUNE. Uređuju nogostupi 

- Buzet se ne može po hortikulturalnom uređenju mjeriti sa Porečom ili 

Novigradom ( Novigrad 24 km2, Buzet preko 165 km2) i najveća smo 

teritorijalna jedinica u Istri, ali Buzet je po uređenosti ispred mnogih bogatijih 

Gradova ili Općina 

- Ishodili smo ( Istarski vodovod gotovo sve, nismo za parking ispod Šotojorta) 

dozvole za aglomeraciju 

- Smjestili smo gotovo sve pristigle obitelji iz Ukrajine. Trudimo se, dajemo se. 

 

Poštovana gospodo, 

 

u Buzetu imamo najniže cijene svih javnih/komunalnih usluga. Vrtić, Dom 

umirovljenika, komunalna naknada,… Buzet = najsocijalniji grad u RH.  

 

Kod izdavaštva:  

Buzetski zbornik izdao je 46 knjigu u kontinuitetu. Zahvalimo to g. Boži Jakovljeviću i 

Eleni Grah Ciliga. 

Subotina, 2021. bila je „maestralna“, u  koroni, teško ponovljiva. 

 

Granicu sa Slovenijom, rješavamo. Otvorit ćemo je.  

Konstituiranje Slovenske vlade najavljeno je za 03.06.2022.   

Naveo sam da smo stalno u razgovorima i da smanjujemo potraživanja grada. Da 

povećavamo plaće, otpremnine, rješavamo regrese, prenosimo novac za „ozbiljno“ 

vrijeme koje dolazi. 

Nitko u RH nema transparentnije zapošljavanje od Grada Buzeta. 

Mogli ste to pratiti na zapošljavanju ravnateljice vrtića ili pročelnice za gospodarenje 

prostorom. Odlučuju najmeritorniji iz Istre ili Rijeke ne ja. Ja ne biram. Ne postavljam, 

ja se zalažem da se kazneno sankcionira svakoga koga bi se zaposlilo preko „veze“, 

znajući da je svako takvo zapošljavanje najveće zlo za zajednicu.  
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Imamo sjajnu upravu, dobre „proračunske korisnice“, treba ih nadzirati, ali u njih 

imam povjerenja. Ja njima, dok daju sve od sebe neću okrenuti leđa, a neće i one 

meni. 

Zaboravio sam reći da smo uspjeli doniranim, frezanim asfaltom riješiti i 3,5 km 

šumskog puta od Ročkog Polja do Pruhari i Špehari, Rauši kao i parking u 

Mašimovoj škuji.  

O gospodarstvu sam govorio. 

- Idu hale, ali privatni kapital odlučuje 

- Bio sam siguran da će krenuti gradnja 20-ak privatnih  stanova, ali nakon ovog 

„ludila“, krize, rasta cijena, svi  iščekuju što nam donose idući mjeseci 

- Sva potraživanja „Genetskog centra“ smo naplatili. 

Zatvaramo sudske sporove koji se vode desetljećima ( npr. sa Geoprojektom, sa 

Istrom d.d. biti će teže ali trudimo se) 

Dodatno smo podigli standarde u zbrinjavanju / razvrstavanju otpada po čemu smo 

na prvom mjestu u Istarskoj županiji. Nevjerojatna, teško shvatljiva je drskost ponekih 

Buzećana da smeće i dalje bacaju u potoke, fojbe, Mirnu ili da ga svako jutro 

ostavljaju uz prometnice ( npr. Selce, Žulići, skretanja za Sovinjak …). 

Radi se na polaganju 24 km instalacija za projekt RUNE. 

Pregovara se o zakupu cestarske kućice, potom i ustupanja, ali najprije se ista mora 

uknjižiti.  

Rasprava sa Ministarstvom pravosuđa i uprave oko ustupanja donjeg kata suda na 

Titovom trgu u Buzetu, ali i Ministarstvom prostornog uređenja, graditeljstva i državne 

imovine o ustupanju niza k.č.  

Iščekujemo tešku godinu gotovo u rangu onih ratnih, ali živjeti se mora. Otvorit ćemo 

ovaj grad. Znam da ćemo svi od sebe dati sve za Buzet. 

Da si nećemo podmetati „škambete“ jer Buzet to ne zaslužuje. 

Zajedno možemo mnogo. 

Pozivam vas na zajedništvo. Nakon ’91. događaju nam se najizazovnija vremena.  

Ovo vrijeme nije za politički egzibicionizam već je ovo vrijeme za političku stabilnost.  

Nemojte smetnuti sa uma: „Sve što radimo, gotovo sve što ćemo raditi, (figurativno 

rečeno), radimo bez kune iz Gradskog proračuna“ 

Ovo je samo jedan mali dio učinjenog/ činjenog,  moja su očekivanja velika, građani 

imaju još veća, ali to će ovisiti o financijskoj  stabilnosti tvrtki našega grada ( auto 

industriji), sezoni ( I. vodovod, Pivovara…) ratnih zbivanja u susjedstvu, ili i o 

političkoj korektnosti u našem Gradu.  

Hvala svima na suradnji, sanjam otvoreni grad, perspektivan grad, grad u kojem neće 

biti revanšizma, grad u kojem će se svi dobro osjećati, gdje neće biti političkog 

progona  gdje će se rado dolaziti živjeti i boraviti, nadasve, kojem će se vraćati naša 

djeca. Gdje će javni natječaji ( pogotovo na primanje na posao) biti pošteni i 

transparentni. Gdje nitko neće biti privilegiran, a ni diskriminiran.  

 

Još jednom hvala na trudu kojeg dajete za Grad.  

 

        GRADONAČELNIK 

             DAMIR KAJIN 

U privitku: prilozi 
















